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This myth-shattering book explains the evidence for the veracity of psychic
phenomena, uniting the teachings of mystics, the theories of quantum physics, and the
latest in high-tech experiments. With painstaking research and deft, engaging prose,
Radin dispels the misinformation and superstition that have clouded the
understanding of scientists and laypeople alike concerning a host of fascinating
oddities. Psychokinesis, remote viewing, prayer, jinxes, and more--all are real, all have
been scientifically proven, and the proof is in this book. Radin draws from his own work
at Princeton, Stanford Research Institute, and Fortune 500 companies, as well as his
research for the U.S. government, to demonstrate the surprising extent to which the
truth of psi has already been tacitly acknowledged and exploited. THE CONSCIOUS
UNIVERSE also sifts the data for tantalizing hints of how mind and matter are linked.
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Finally, Radin takes a bold look ahead, to the inevitable social, economic, academic,
and spiritual consequences of the mass realization that mind and matter can influence
each other without having physical contact.

作者介绍: 

迪恩•雷丁博士（Dean Radin,
PhD）是加州博塔卢玛智力研究所实验室主任。十年来，他在贝尔实验室和通用电话电
子公司实验室工作，研究先进的通讯系统。近二十年来，他在普林斯顿大学、爱丁堡大
学、内华达大学和区间研究所、边界研究所斯坦福国际研究所三大硅谷智囊团研究心理
现象。在斯坦福，他为美国政府精密分类研究心理现象。雷丁以前写过三部书，包括获
奖作品《意识宇宙》。雷丁博士应邀在全世界各地举行心理现象讲座。例如，哈佛、普
林斯顿、剑桥卡文迪什实验室、英国科学促进联盟、美国统计协会、葡萄牙里斯本医学
会、伦敦皇家艺术协会。

《意识宇宙》 （THE CONSCIOUS UNIVERSE
）已经八次再版，在亚马逊网站名列畅销榜首，此后一直名列前二十位。《意识宇宙》
（THE CONSCIOUS UNIVERSE ）获得科学和医学网（Scientific and Medical Network
）1997年图书奖，1997年语言学最佳图书奖。
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书评

一口气读完，非常解惑。
逻辑非常清晰，数据也非常详实，采用了元分析（meta-analysis）的方法来回顾超心
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理学的文献。说实话，在众多同行评审期刊文献中，这本书中引用的论文的确是非常严
密的。
如果你没有系统学过统计学、尤其是正态分布和假设检验，那其中很多数据读起来可能
...  

-----------------------------
举了非常多的例子，个人觉得说服力远远不够，这些例子完全可能是巧合。作者说发生
一两件事可能是巧合，如果成千上万的发生，就不是巧合，明显不太懂概率，世界上发
生了这么多的事情，出现上万的巧合太正常不过了，样本多了巧合次数自然就多。书里
面涉及到的各种概率也令人怀疑...  
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